
Protokół Nr 35/18

z  posiedzenia  Komisji  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  
z   26 lutego  2018 r. 

  Posiedzenie  komisji  odbyło  się  w  sali  sesyjnej  Urzędu  Miejskiego  Trzcianki  

w godzinach od 15 ºº do  16 ³º.

W posiedzeniu udział wzięli:

1) członkowie komisji, zgodnie z  załączoną listą obecności,

2) pani Grażyna Zozula- Zastępca Burmistrza Trzcianki.

Ad  1) Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  pan  Adam  Prankiewicz  przywitał   wszystkich 
uczestniczących w posiedzeniu.

Ad 2) Przedstawienie porządku posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  pan  Adam  Prankiewicz  poinformował,  że  porządek 
posiedzenia radni otrzymali wraz z zaproszeniem na posiedzenie, następnie odczytał 
cały porządek posiedzenia. 

Porządek posiedzenia:

1.Otwarcie posiedzenia.  

2.Przedstawienie porządku posiedzenia.  

3.Zatwierdzenie protokołu nr 34/18 z 23.01.2018 r.

4.Informacja o zgrupowaniach, obozach sportowych organizowanych przez  kluby  
sportowe, dotowane przez gminę Trzcianka podczas ferii zimowych 2018 r.

5.Analiza materiałów na sesję.    

6. Sprawy wniesione do komisji.

7. Wnioski komisji  i  ich realizacja.

8. Zakończenie posiedzenia.

Porządek  posiedzenia  członkowie  komisji   przyjęli  poprzez  głosowanie:  za-7,  
przeciw-0, wstrzymało się -0.
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Ad 3) Zatwierdzenie protokołu nr 34/17 z 23.01.2018 r.

Protokół Nr 34/18 z 23.01.2018 r. został  zaopiniowany w głosowaniu: za- 7,przeciw-
0, wstrzymało się - 0.

Ad 4) Informacja o  zgrupowaniach, obozach sportowych organizowanych przez 
kluby  sportowe, dotowane  przez  gminę  Trzcianka  podczas  ferii  zimowych 
2018 r.

Przewodniczący Komisji, zwrócił się z zapytaniem, czy wpłynęły na ten temat jakieś 
materiały. Także do członków komisji, czy  mają jakieś informacje o organizowanych 
feriach. Dalej dodał, wie, że było organizowane lodowisko przez  Drużynę WOPR 
„Anioły”, także  Akademia Lech  Poznań organizowała półkolonie,  które  wspierał 
MDK  i  to  było  robione  na  hali  sportowo-widowiskowej,  także  Biblioteka 
organizowała ferie oraz  Lubuszanin.

Radny W. Natkaniec dodał od 1 lutego można  było środki wydawać. Dalej dodał u 
niego też były problemy przy treningach ponieważ młodzież nie była zainteresowana, 
MDK organizowała półkolonie i to dobrze wyglądało.

Przewodniczący  Komisji   dodał,  podobna  sytuacja  była  przy  organizacji  Gramy 
Sercem, też było mniej młodzieży.

Radny T. Tomczak dodał, w tej sprawie czy ktoś organizuje ferie trzeba było zapytać 
w styczniu przed feriami.

Przewodniczący  Komisji  stwierdził,  że  powinna  być  taka  informacja  wspólna 
poszczególnych  stowarzyszeń,  organizacji,  instytucji  kultury  o  organizowanych 
feriach  zimowych.  Dalej  dodał,  na  Facebooku  Urzędu  Miasta  trudno  znaleźć 
poszczególne informacje, powinna być jakaś jedna zakładka z takim informacjami 
aby łatwo można było znaleźć, np.  informacje  n.t Gramy z Sercem  miał trudności 
aby znaleźć, ponieważ dziennie dzieje się bardzo dużo i automatycznie te informacje 
się przesuwają na dalszy plan.

Radny  Ł.  Walkowiak  zaproponował,  aby  większość  środków  z  organizacji  ferii 
przenieść  na  okres  wakacji.  Jeśli  są  takie  wnioski,  a  jest  mało  dzieci,  to  może 
faktycznie w wakacje byłoby to bardziej uzasadnione. Więcej środków przeznaczyć 
na wakacje.  Większość akademii  organizuje zajęcia w wakacje i  to miałoby sens. 
Wakacje  są  dłuższym okresem i  może  rozpisać  taki  konkurs  dla  zorganizowania 
czasu  wolnego dla dzieci i tych obozów byłoby więcej. Dziecko miałoby możliwość 
wybrania sobie z wachlarza propozycji. 

Pani G. Zozula – Zastępca Burmistrza wyjaśniła, gmina Trzcianka udzieliła pomocy 
w formie autobusu bezpłatnego dla  dzieci,  które  brały udział  w półkolonii  Lecha 
Poznań. Dalej dodała, wie, że  przez 5 dni od godz. 7 do 17 zajęcia się odbywały i  
była to grupa około 30 dzieci. Dzieci te jeździły do Piły i raz były na basenie, raz na 
kręglach i trampolinach.
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Radny Ł. Walkowiak dodał, patrząc na odpłatność nie była to zbyt wielka.

Radny T. Tomczak dodał,  Biblioteka także i MDK też organizowały zajęcia na ferie.

Pani G. Zozula – Zastępca Burmistrza dodała, Biblioteka organizowała zajęcia dla 
dzieci, Muzeum trzy razy w tygodniu, także MDK organizowało półkolonie. Gmina 
współfinansowała lodowisko przy SP 3 ( zapłacono za folię pod lodowisko).

Ad 5) Analiza materiałów na sesję.    

Członkowie komisji analizowali następujące projekty uchwał:

1.Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  gminy 
Trzcianka na lata 2018-2032.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  26.02.2018  r. 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0, 
wstrzymało się -0.

2.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.

Pani G. Zozula – Zastępca Burmistrza dodała zmiana uchwały budżetowej polega 
głównie na tym, że jest zwiększenie o 130 tys zł na ogrodzenie cmentarza,  przedniej 
ściany ( ma to wyglądać zupełnie inaczej niż pozostała część płotu0. W zawiązku 
z tym przetarg, który był ogłoszony wykazał większą sumę  zaangażowania. Gminę 
nie stać na wyłożenie prawie 700 tys zł aby zrobić ogrodzenie z przodu cmentarza, 
dlatego zostały wprowadzone zmiany architektoniczne. Za mało jest nadal 300 tys zł 
i  należało  zdjąć  z  innych zadań tzn.  z  pomostów  na plażę.  Zmiany w budżecie 
dotyczą też placów zabaw w szkole w Rychliku, Przyłękach, Łomnicy, Białej i placu 
przy Szkole Podstawowej  Nr1.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  26.02.2018  r. 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0, 
wstrzymało się -0.

3.Projekt  uchwały  w  sprawie  wniesienia  przez  gminę  Trzcianka  wkładu 
niepieniężnego do Trzcianeckiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka 
z o.o. w Trzciance. 

Pani G. Zozula – Zastępca Burmistrza wyjaśniła, budynek który gmina przejęła  przy 
ul.Mickiewicza  czyli  dawny  internat  Zespołu  Szkół  Ponadgimnazjalnych  będzie 
przekazany do TTBS aby TTBS mógł zacząć remontować budynek i oddać do użytku 
24 mieszkania komunalne ( na tyle jest przewidziany remont). Jest to 1140 udziałów 
po 500 zł każdy, na  wartość 570 tys zł został  oszacowany   budynek. Całkowity 
koszt  budynku  około  5  mln  zł  po  remoncie.  Aby  można  było  podpisać  umowę 
z Bankiem Gospodarstwa Krajowego, to budynek musi być przekazany do TTBS. 
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W  przyszłym  miesiącu  będzie  też  projekt  uchwały  dot.  przekazania  środków 
finansowych w wysokości 1mln 600 tys zł, jest to zarazem zwiększenie gminnych 
udziałów w TTBS.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  26.02.2018  r. 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0, 
wstrzymało się -0.

4.Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi czarnkowsko-
trzcianeckiemu (Biała).

Pani  G.  Zozula  – Zastępca Burmistrza  wyjaśniła,  jest  to  kontynuacja  zadań z  lat 
poprzednich czyli dofinansowania  budowy chodników przy drogach powiatowych 
wspólnie  z  powiatem. W tym roku ustalono,  że  będzie  to  budowa chodnika przy 
ul.Radolińskiej w Białej i Łomnicy przy wjeździe od Trzcianki. Łącznie jest to 200 
tys zł, jeżeli przetargi wyjdą na plus i pozostaną jeszcze jakieś środki finansowe, to 
jeszcze w tym roku będzie wykonywany  projekt techniczny budowy chodnika przy 
ul. Gorzowskiej ( przedłużenie  do granicy miasta  w kierunku Człopy). 

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  26.02.2018  r. 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0, 
wstrzymało się -0.

5.Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi czarnkowsko-
trzcianeckiemu (Łomnica).

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  26.02.2018  r. 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0, 
wstrzymało się -0.

6.Projekt uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018-2020.

Pani  G.  Zozula  –  Zastępca  Burmistrza  wyjaśniła,  Zakład  Inżynierii  Komunalnej 
z własnych środków prowadzi prace.  Pokazane są plany na lata  2018-2020 czyli, 
budowa sieci kanalizacji sanitarnej na ul.Batorego i Chrobrego, os. Poniatowskiego 
w  roku  2018  (1  mln  400  tys  zł  ),  przebudowa  kanalizacji  sanitarnej  przy 
ul.  Spółdzielców i  modernizacja  punktu   zlewnego   na  oczyszczalni  ścieków na 
Osińcu. ZIK ze środków własnych realizuje wiele inwestycji.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  26.02.2018  r. 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0, 
wstrzymało się -0.
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7.Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie „Bolesław”.

Pani Grażyna Zozula-  Zastępca Burmistrza dodała,  są to cztery dęby, które rosną 
w Nowej Wsi.  Dęby noszą nazwy trzech króli, czwarty to dąb „Pokoju” na wniosek 
ks. Łukasza Nowaka, który z Nowej Wsi pochodzi.  Doczytał się, że  ten dąb  został 
już posadzony w 1872 przez żołnierzy wracających z  wojny  prusko- francuskiej 
w podziękowaniu za to, że wrócili do domu. Znalazł też dokumenty, że 31 stycznia 
tego roku wieś miała 400 lecie lokacji. 

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  26.02.2018  r. 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0, 
wstrzymało się -0.

8.Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie „Zygmunt”.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  26.02.2018  r. 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0, 
wstrzymało się -0.

9.Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie „Kazimierz”. 

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  26.02.2018  r. 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0, 
wstrzymało się -0.

10.Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  pomnika  przyrody  o  nazwie  „Dąb 
Pokoju”.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  26.02.2018  r. 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0, 
wstrzymało się -0.

11.Projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  doraźnej  Społecznej  Komisji 
Mieszkaniowej  opiniującej  projekty  list  przydziału  lokali  mieszkalnych  
i socjalnych na 2018 rok.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  26.02.2018  r. 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0, 
wstrzymało się -0.

12.Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
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gminy Trzcianka na obszarze wsi Straduń. 

Pani Grażyna Zozula- Zastępca Burmistrza dodała, chodzi o zmiany polegające na 
tym,  że  teraz  ma  być   zjazd  na  drogę  główną a  nie  drogą  wewnętrzną  jak  było 
dotychczas.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  26.02.2018  r. 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-8,  przeciw-0, 
wstrzymało się -0. 

13.Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  żądania  
określenia  w  formie  uchwały  zasad  i  trybu  przeprowadzania  na  terenie  gminy 
konsultacji z jej mieszkańcami.

Pani  Grażyna  Zozula-  Zastępca  Burmistrza  dodała,  zarzuca  się,  że   przy 
przygotowywaniu  programu   rewitalizacji  centrum  miasta  Trzcianki  nie  było 
konsultacji prowadzonych, a konsultacje były ponieważ na dzisiaj mamy określone 
zasady  konsultacji  w  naszej  uchwale  statutu  gminy  i  jest  tam określone  jak  się 
konsultacje przeprowadza, stąd uważamy, że w takiej formie taka petycja jest nie do 
przyjęcia i burmistrz proponuje odrzucenie tej petycji.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  26.02.2018  r. 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-6,  przeciw-0, 
wstrzymało się -2 ( A. Prankiewicz, W. Natkaniec).

14.Projekt  uchwały  w  sprawie  podziału  gminy  Trzcianka  na  okręgi  wyborcze, 
ustalenia  ich  numerów  i  granic  oraz  liczby  radnych  wybieranych  
w okręgach wyborczych. 

Pani  Grażyna  Zozula-  Zastępca  Burmistrza  dodała,  31  stycznia  2018  r.  wszedł 
w życie kodeks wyborczy,  który zmienia  zasady wykonywania wyborów radnych 
i będą teraz okręgi wielomandatowe. W gminie Trzcianka tych mandatów jest 21, 
z  okręgu  wyborczego  wybiera  się  5-8  radnych,  stąd  taki  podział  proponowany. 
Są trzy okręgi po 5 radnych i jeden okręg z 6 radnymi. Wracamy do tego co było 
ustalone    jak  było   w dwóch  poprzednich   kadencjach.  Okręgi  są  powiększone 
o ulice, które zostały nowo utworzone, nowo nazwane. Jest  60 dni na podjęcie tej 
uchwały. Po podjęciu tej uchwały trzeba będzie pracować nad uchwałą o obwodach 
wyborczych.
 
Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  26.02.2018  r. 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-7,  przeciw-0, 
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wstrzymało się -0.
Ad 6)  Sprawy wniesione do komisji.

Członkowie  komisji  zapoznali  się  ze  sprawozdaniem  z  rocznej  działalności 
Komisariatu Policji w Trzciance i  informacją  o stanie zagrożenia przestępczością, 
oraz  stanem  bezpieczeństwa i  porządku publicznego na  terenie   miasta  i  gminy 
Trzcianka w 2017 r. w odniesieniu do  2016 r. 

WW. dokumenty członkowie komisji otrzymali w hdsesja w dniu 9.02.2018 r., jak 
w załączeniu.

Dalej  członkowie  komisji  dyskutowali  n.t  zanieczyszczenia  powietrza  w  okresie 
zimowym  w mieście Trzcianka.

Przewodniczący  komisji  stwierdził,  że  był  wykonany  pomiar  zanieczyszczenia 
w centrum miasta  i  okazało się,  że  przekracza prawie 400 krotne normy (pomiar 
wykonany przenośnym urządzeniem). Dalej stwierdził, że należałoby w tej sprawie 
zacząć działać.

Pani  Grażyna  Zozula-  Zastępca  Burmistrza  dodała,  nie  możemy  działać,  jak  nie 
mamy  środków  w  budżecie.  Dopiero  jak  będziemy  wiedzieli  więcej  np.  co 
z podwyżkami dla nauczycieli (jaka będzie dotacja oświatowa) oraz jest już wiadomo 
o  zmniejszeniu dotacji dla przedszkoli a miały być większe środki.

Ad 7)  Wnioski komisji  i  ich realizacja.

Nie wniesiono nowych wniosków.

Ad 8) Zamknięcie posiedzenia.

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji podziękował 
wszystkim za aktywny  udział i zamknął  posiedzenie komisji. 

 

             Protokolant       Przewodniczący Komisji 

 Danuta Komarnicka                 Adam Prankiewicz
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